
Protokoll	fört	vid	Svensk	Andungeklubbs	styrelsemöte	170212	

Närvarande:	Leif	Sjögren	(15),	Claes	Holmén(45),	Nils-Eric	Smitt(56),	Anders	
Näslund	(35),	Martin	Kössler	(53),	Lotte	Waller(18).	

Frånvarande:	Eva	Magnusson	(13),	Claes	Estelle	(33),	Lars	Westerlind	(94).		

Anders	Näslund	hade	utarbetat	en	preliminär	dagordning	för	mötet.	

1. Anders	N	valdes	till	mötesordförande.	Dagordningen	godkändes.	
2. Lotte	Waller	utsågs	till	mötessekreterare.	
3. Föregående	mötesprotokoll	genomgicks	och	godkändes.	
4. Ekonomi.	

a. Claes	H	och	Martin	K.	har	gått	igenom	varulager	och	försäljning	2016.	

Under	2016	såldes	varor	för	ca	6.000Kr.	Lager	värderas	till	25.745Kr.	

b. Formerna	för	framtida	försäljning	av	andungeprylar	diskuterades.	Det	
är	önskvärt	att	undvika	kontanthantering	och	fakturainbetalningar	där	
kassören	har	svårt	att	identifiera	kund	och	koppla	till	rätt	vara.	

Styrelsen	beslöt	

ATT:	uppdra	åt	Anders	Näslund	att	undersöka	möjligheterna	att	skapa	en	
webbshop.	

ATT:	uppdra	åt	Claes	Holmén	att	skapa	ett	swishkonto.	

c. Övrig	ekonomi:	Claes	H	hade	färdigställt	bokslutet	för	2016	och	även		
revisionen	är	klar.	Föreningen	har	likvida	medel	ca	25.000Kr.	

d. Diskussion	om	inköp	av	glas	som	priser.	Styrelsen	beslöt		

ATT:	fortsätta	dela	ut	glas	som	deltagarpris	vid	Andunge-VM.	Martin	
Kössler	fick	uppdrag	att	köpa	glas	på	nytt.	Större	inköp	ger	lägre	
styckpris.	

5. VM	2017.	Nisse	Smitt	rapporterade:	Många	turer	kring	Framnäs,	kollision	
med	andra	arrangemang,	behov	av	transport	på	Björkö	etc.	Läget	vid	mötet	
var	att	Framnäs	arrangerar,	förtöjning	finns	på	Framnäs,	boende	och	
regattafest	ordnas	vid	Björkö	hamn	(restaurang	Seaside	o	diverse	boenden).	
Som	tidigare	har	föreningen	ambitionen	att	vara	inkluderande	och	välkomna	
nyblivna	båtägare	och	ovana	kappseglare	till	arrangemanget.	

	



6. Regeländring.	Leif	Sjögren	redogjorde	för	de	senaste	turerna	efter	
kommunikation	med	systerföreningen	i	Norge.	Leif	och	kollegorna	i	
regelkommittén	Mats	Blomberg	och	Arne	Wolgast	hade	justerat	förslaget	så	
att	det	innebar	tillåtelse	att	ha	genomgående	latta	överst	i	storseglet,	men	
att	längden	på	akterliket	blir	oförändrad.	

Frågan	om	regeländringar	kommer	att	tas	upp	på	Årsmötet.	Förslaget	skall	
skickas	ut	till	medlemmarna	med	årsmöteskallelsen.	

	
7. Medlemsregister-	Andungeregister-Hemsida.	Anders	Näslund	fortsätter	att	

sköta	dessa,	men	avgår	ur	styrelsen.	

	

8. Kommande	Årsmöte	

Plats:	Café	Mitt	i	centrum,	Götabergsgatan	20.	

Tid:	tisdagen	den	28	mars	kl	18.00	

Förberedelser:	

Lars	Westerlind	skriver	årsberättelse	och	sätter	ihop	dagordning.	Kallelse	
inklusive	förslag	till	regeländringar	skall	skickas	ut	till	medlemmarna	via	mail	
och	anslås	på	hemsidan	senast	14	dagar	före	mötet.	

Övrigt	program	på	mötet:	medlemmarnas	berättelser	om	renoveringsprojekt.	

	

9. Övriga	frågor.	
a. Andungeplansch.	Leif	S.	har	omarbetat	och	uppdaterat	den	gamla	

planschen.	
b. Styrelsen	beslöt	efter	diskussion		

ATT:	föreningen	stadgar	skall	finnas	på	hemsidan.	

c. Diskussion	kring	behovet	av	nya	styrelsemedlemmar.	
	

10. Mötet	avslutades.	

Tack	Claes	för	improviserat	värdskap!	

Vid	protokollet	

Lotte	Waller	


